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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2021/22:159 Processfrågor vid miljötillståndsansökan

Statligt ägda LKAB lämnade i juni 2018 in en ansökan om totalprövning av 
hela verksamheten i Kiruna för att modernisera och samla all verksamhet i ett 
tillstånd. Efter över tre års hantering av LKAB:s ansökan för den befintliga 
verksamheten i Kiruna, med vissa mindre ändringar för att möjliggöra en 
snabbare brytningstakt av den malm LKAB har tillstånd att bryta, avvisas nu 
ansökan av mark- och miljödomstolen, med hänvisning till brister i det samråd 
som genomfördes 2017 inför ansökan. 

Det avgörande i domstolens beslut handlar alltså inte om konsekvenser för 
miljön, utan om en bedömningsfråga kring hur inbjudan till samråd med 
särskilt berörda hanterats. Att förkasta en så omfattande miljötillståndsansökan 
och en lång rad mycket utförliga utredningar för en detalj i hur det kallats till 
samråd får anses vara ytterst märkligt och rättsosäkert.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vad avser ministern göra för att förhindra att samhällsviktiga verksamheter 
framöver inte stoppas på grund av relativt små processfrågor?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-14
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


